Glossary

Updated on 10 November 2023

Glossary items	Definition (ENG)	Definition (TC)
Gynecology	A specialty in medicine dedicated to the management of diseases specific to female, in	生理學和醫學的分支,研究婦女和女孩特有的功能和疾病,特別是影響生殖系統的功能和
婦科	particular of those affecting the reproductive organs.	疾病。
Menopause	The time that marks the end of a female's menstrual cycles.	標誌著月經週期結束的時間。
更年期		
Mammogram 乳房X光檢查	The process of using low-energy X-ray to examine the human breast for	使用低能量X 光檢查人體乳房以進行診斷和篩檢的過程。
	underlying lesions.	
Ultrasound 超聲波	An imaging method that uses sound waves to produce images of structures within your	一種成像方法,使用聲波產生體內結構的圖像,為診斷和指導各種疾病和病症的治療提供
	body that provide valuable information for diagnosing and directing treatment for a variety of diseases and conditions.	有價值的資訊。
Cancer marker test	A biochemical test that looks for substance secreted by cancer cells to predict the	尋找腫瘤標記(有時稱為癌症標記)的測試。
癌症腫瘤標記	possibility of such cancer happening.	
Moxibustion	A traditional Chinese medicine therapy which consists of burning dried	 一種傳統中醫療法,透過在身體的特定穴位上燃燒乾艾草來治療。
艾灸	mugwort on particular points on the body.	
BTL EMSELLATM Treatment		BTL Emsella 採用高強度聚焦電磁(HIFEM) 技術,是最簡單、最放鬆、
BTL EMSELLA TM 療程	of the easiest, most relaxing, and non-invasive treatments available to help reduce urinary leakage and dribbles.	非侵入性的治療方法之一,可幫助減少漏尿和滴尿。
HIFEM technology	Uses a powerful but harmless form of electromagnetic stimulation to	使用強大但無害的電磁刺激來收縮目標區域的肌肉。
HIFEM技術	contract the muscles in a targeted area.	
pelvic floor muscle contractions	A squeeze and lift feeling, closing and drawing up the back and front passages.	骨盆底肌肉收縮是一種擠壓和提升的感覺,關閉和拉起後部和前部通道。
骨盆底肌肉收縮		
Body composition analyzer	A device that assess the proportion of fat to fat-free mass in the body.	一種評估體內脂肪與去脂質量比例的設備。
身體組成分析儀		
Bellasonic facial treatment	The Bellasonic Lift Up Hydrating Treatment has an exclusive cellular technology that	Bellasonic泡泡 Lift Up 水潤療程,透過獨家泡泡活細胞技術,將精華和養份
Bellasonic泡泡Lift Up水潤療程	effectively penetrates essence and nutrients into the skin. Alongside with the premium	 有效滲透到肌底,配合皇牌生長因子精華,深層補水,加速修復受損皮膚,
	growth factor extract to deeply hydrate and accelerate the repair of damaged skin. The treatment restores radiance, plumpness and hydration of your skin.	輕鬆重拾光澤飽滿肌膚,助您彈出水亮肌。
	treatment restores radiance, plumpness and nydration of your skin.	七本公主」ロフし/〒RC/MAIN NIは、 内J心 汗山ハンUN -

Pico Laser 皮秒激光去斑美白療程	Discovery Pico Laser is now the picosecond laser technology with the highest output power, fastest speed and deepest wavelength on the market in Hong Kong. Its 1064nm wavelength has high penetrating power and can penetrate deep into the dermis. Picosecond laser technology has outstanding speckle removal Efficacy, effectively remove deep and shallow layers and various stains, including: Freckles, sunburn, hormonal spots, coffee spots, age spots wait.	Discovery Pico Laser 現為香港市面上最高輸出功率、速度最快、波長最深的皮秒激光技術,其1064nm波長具備高穿透力,能夠深入真皮層。皮秒激光技術有出眾的去斑功效,有效袪除深淺層及多種色斑,包括:雀斑、曬斑、荷爾蒙斑、咖啡斑、老人斑等。
Exilis Ultra 360 facial treatment Exilis Ultra 360 [™] 定位消脂修形療程	The 4th generation Exilis Ultra 360^{TM} is approved by FDA and CE. The upgraded probe penetrates 30% more power than the regular ones. It also combines monopolar radiofrequency with ultrasound energy. With the latest temperature controlling function and a maximum output of 170 Watts, it smooths wrinkles, tightens skin and reduces the harms from the UV light effectively.	Exilis Ultra 360™第四代升級膠原科技獲FDA及歐盟CE認可,獨有升級探頭 比一般眼袋槍能量滲透+30%,單極射頻結合超音波交融技術配合新增控制溫 度功能和170 瓦特最高輸出公率,360° 同步輸出能量,有效改善皺紋、拉提 緊緻肌膚、減低紫外線傷害。
	Hydro+ facial treatment is Skin-Friendly, Skin-Resurfacing and Nourishing, 3 Skincare Goals in 1 Resurfacing Treatment (Deep Cleansing, Moisturising at Source, Improves Skin Texture).	Hydro+面部護理親和煥膚·無害養肌煥膚3大指標·1 "部"到位(深層潔淨,源頭保濕,提升膚質)。
Jet Peel Facial Treatment Jet Peel面部護理	A Jet Peel facial is a noninvasive treatment that infuses skin with a customized blend of serums. Jet peels may help you treat and prevent acne by deep-cleaning your pores and exfoliating your skin.	Jet Peel 面部護理是一種非侵入性護理,可為皮膚注入定製的精華混合物。 可以通過深層清潔毛孔和去除皮膚角質來治療和預防痤瘡。
Cardiovascular 心血管	Related to the heart (cardio) and blood vessels of arteries and veins (vascular).	心臟(心臟)和動靜脈血管(血管)。
Cervix 子宮頸	A small canal that connects a female's uterus to the vagina.	連接子宮和陰道的小管道。
PAP Smear 子宮頸抹片檢查	A commonly applied screening used to detect potentially precancerous and cancerous cells at the female cervix.	一種子宮頸篩檢方法,用於檢測子宮頸或結腸中潛在的癌前病變和癌變過程。
HPV DNA	A test to check for high-risk HPV infection in women.	用於檢查女性是否感染高危險HPV 的檢測。
女性荷爾蒙(雌激素和FSH)	Estrogen is an important female hormone associated with the physiological fand reproductive function of female, and the development of female sexual characteristics, while Follicle stimulating hormone (FSH) is a hormone secreted by the brain to control the menstrual cycle and stimulate the growth of eggs in ovaries.	雌激素是一種與女性生殖器官相關的類固醇激素,負責發育女性性特徵,而卵泡刺激素則 是負責啟動卵泡(卵子)發育並導致雌激素(主要女性荷爾蒙)水平升高的荷爾蒙。
Thyroid Function Test (TSH) 甲狀腺功能檢查(TSH)	A blood test that measures the activity and amount of thyroid hormone in the body.	測量這種激素的血液檢查。